



迎蛇年賀年自助餐

Buffet of Fortune to Celebrate the Year of the Snake

藝廊咖啡室的賀年自助餐提供多樣化的菜餚選擇，是慶祝蛇年的滋味選擇。從新鮮的海鮮到美味的甜點，美食多不勝數，偌大的自助餐桌放滿精彩美食，每一步都是教人回味的美食之旅。

自助餐中的熱門佳餚包括冰鎮海鮮、鮑魚蟲草花雞湯、燒肉眼扒、星州胡椒炒蟹、即煮麵檔、印度特色美食、Movenpick 雪糕、麵包布甸和奧利奧芝士蛋糕。此外，還可以品嚐到傳統的中國新年菜餚，如橫財就手(紅燒豬手)、年年有餘(金銀蒜蒸魚)、嘻哈大笑(豉油皇中蝦)、好市大利 (髮菜蠔豉炆豬脰)。寓意吉祥的美饌為蛇年更添吉利。

Celebrate the Chinese New Year with an unforgettable dining experience at Cafe Aficionado. Our buffet offers a diverse selection of dishes designed to enhance your festive celebrations. From fresh seafood to delectable desserts, each bite promises to be a delightful culinary journey.

Popular items on the buffet include Seafood on ice, Abalone and Cordyceps Flower Soup, Roasted Beef Rib-eye, Black Pepper Crab, Noodle Station, Indian Corner, Movenpick Ice-cream, Bread and Butter Pudding and Oreo Cheesecake. Each dish is meticulously prepared to satisfy your palate and culinary desires. Additionally savour traditional Chinese New Year dishes such as Braised Pork Knuckle, Steamed Fish, Wok-fried Prawn with Soy Sauce and Braised Dried Oyster and Pork Tongue with Hair Moss. These dishes are crafted to bring prosperity and joy to your celebrations.

自助晚餐 Dinner buffet	星期一至五晚上 6 時至 9 時 30 分 6:00 pm to 9:30 pm Monday to Friday	成人 Adult \$638 長者及小童 Child & Senior \$388
	星期六、日、公眾假期及前 夕晚上 6 時至 9 時 30 分 6:00 pm to 9:30 pm Saturday, Sunday, Public Holiday & its eve	成人 Adult \$688 長者及小童 Child & Senior \$418
自助午餐 Lunch buffet	星期一至五中午 12 時至下午 2 時 30 分 12 noon to 2:30 pm Mon to Friday	成人 Adult \$348 長者及小童 Child & Senior \$248
	星期六、日及公眾假期 中午 12 時至下午 2 時 30 分 12 noon to 2:30 pm Saturday, Sunday & Public Holiday	成人 Adult \$378 長者及小童 Child & Senior \$268

由 2025 年 1 月 28 日至 2 月 2 日供應

所有價目以港幣計算，並需另加一服務費

歡迎致電餐廳查詢特別推廣及優惠

Available from 28 January to 2 February 2025

All prices are in Hong Kong currencies and subject to 10% service charge.

For special promotions and privileges, please call the restaurant for details.